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                 RM.0002.2.2016 

 P R O T O K Ó Ł NR XIV/16 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 31 marca 2016 r. 
 

XIV sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji odbyła się w sali posiedzeń Rady Miejskiej 

w Kamieńsku w godz. 9
00

 – 12
55

. 

Stan radnych 15. Obecnych na sesji 14 radnych.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska Bogdan Pawłowski, Sekretarz Gminy – 

Ryszard Kurman, Skarbnik Gminy – Maria Ozga, Radca prawny – Urszula Kowalska-Smuga, 

Kierownik MOPS – Anna Kułak, Kierownik MZEA – Bożena Ziemba oraz media: „Co Nowego”, 

„Pomiędzy stronami”, NTL Radomsko. 
 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 
Na sesję zostali zaproszeni również sołtysi z poszczególnych sołectw.                                   
 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XIII/15 z dnia 25 lutego 2016 r. 

4. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z działalności Komisji za 2015 rok. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2015 rok. 

7. Sprawozdanie Kierownika MZEA z wykonania budżetu za rok 2015 rok. 

8. Sprawozdanie Kierownika MOPS z działalności za 2015 rok. 

9. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza 

między sesjami. 

10. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 

2016-2020; 

3) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r. Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej w Kamieńsku; 

4) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Kamieńsk na lata 2016-2018; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą (Obręb Danielów, nr ewid.126/2); 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą (Koźniewice, nr ewid. 777 i 778); 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą (Obręb Szpinalów, nr ewid. 450); 

8) w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego w budynku 

położonym w Kamieńsku, ul. B.Głowackiego 3 na okres 10 lat. 

11. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
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12. Sprawy różne. 

13.  Zakończenie obrad. 

W załączeniu do protokołu – Zawiadomienie o zwołaniu XIV sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z 
proponowanym porządkiem obrad.                                                                                          Załącznik Nr 4  
 

 p u n k t  1 

Otwarcie posiedzenia. 
 

Otwarcia XIV sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji dokonał Przewodniczący Rady 

Jarosław Kozik witając radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 15. radnych obecnych jest 14., co stanowi quorum, a więc Rada może obradować i 

podejmować uchwały.  
 

p u n k t  2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 
 

Radny M.Kopcik zapytał, dlaczego na sesję nie został zaproszony Pan Fornalski? Dodał: „Na 

poprzedniej sesji żeśmy rozmawiali i chcielibyśmy się dowiedzieć, co dalej z tą firmą w 

Barczkowicach i myślałem, że Pan zaprosi na sesję Pana Fornalskiego żeby nam przedstawił wizję 

swojego zakładu. On tam chce rozszerzyć produkcję, zwiększyć zatrudnienie i my, jako radni 

chcieliśmy wiedzieć, co on zamierza tam robić.” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik przyznał, że zapomniał, ale przypomina sobie, że taki temat był i na 

pewno na kwietniową sesję Pan Fornalski będzie zaproszony. 

 

Radny M.Kopcik dodał: „Ja bym też prosił żeby na przyszłą sesję Pan Przewodniczący też zaprosił 

członków Firmy Amest, bo chcieliśmy tych przedstawicieli po prostu zobaczyć, zadać im kilka 

pytań, bo to by było w dobrym tonie żebyśmy my, jako radni wiedzieli, kto jest przedstawicielem 

gminy w tej firmie.” 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 

 

p u n k t  3 
 

Przyjęcie protokołu Nr XIII/16 z dnia 25 lutego 2016 r. 
 

Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XIII/16 z dnia 25 lutego 2016 r.  
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. Głosowało 14 radnych. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosu, 1 radny 

głosował „przeciw”. W wyniku głosowania protokół został przyjęty. 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 3. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 4. porządku 

obrad. 
 

p u n k t  4 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 
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Sprawozdanie z działalności poszczególnych stałych Komisji Rady w okresie od 26 lutego do       

31 marca 2016 r. kolejno zdali: 

1) Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Sportu i Spraw Socjalnych – radna 

Alicja Grządzielska-Deska; 

2) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – radny Wojciech Tarnowski; 

3) Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – 

radny Artur Wiewióra; 

4) Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – radny Stefan Górny; 

5) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Waldemar Wasiński; 

 

Ad.1) 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Sportu i 

Spraw Socjalnych.                   
Sprawozdanie stanowi  załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

Ad.2) 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Planowania, Budżetu i Finansów. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu 

 

Ad.3) 
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej stanowi  
załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

Radny F.Stępień zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, radnego A.Wiewióry i 

powiedział: „Panie Przewodniczący ja mam taki wniosek; przed Szpinalowem jest przejście dla 

pieszych, które jest w stronę Kamieńska. Znak, jako przejście dla pieszych jest oznakowane tylko 

nie ma wcześniej znaku informacyjnego, co zgłaszali mi mieszkańcy Szpinalowa. Ten znak kiedyś 

był, kilka lat temu po wypadku zniknął i nie ma go do dzisiaj. Może jakieś pisemko do zarządcy 

drogi o wstawienie takiego znaku, bo w stronę Bełchatowa takie dwa znaki są a od Kamieńska jest 

tylko jeden informujący, że jest przejście dla pieszych.” 

 

Radny A.Wiewióra odpowiedział, że prosi o ponowienie tego wniosku w punkcie „zapytania i 

wolne wnioski”, ponieważ przedstawione zagadnienie nie dotyczy konkretnie przedstawionego 

sprawozdania.  

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.4) 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 
 

Sprawozdanie stanowi  załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Ad.5) 
Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9  do protokołu 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 4. Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 5. 

porządku obrad. 
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p u n k t  5 
 

Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z działalności Komisji za 2015 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, radny Waldemar Wasiński zdał sprawozdanie z działalności 

Komisji w 2015 roku. 
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 10  do protokołu 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 5. i przeszedł do punktu 6. porządku obrad. 

 

p u n k t  6 
 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2015 rok. 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Pani Grażyna Palka 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za rok 2015. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 11  do protokołu. 
 

Nie zgłoszono pytań. 

Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Pani Pełnomocnik za omówienie zagadnienia             

i przeszedł do punktu 7. porządku obrad. 
 

p u n k t  7 
 

Sprawozdanie Kierownika MZEA z wykonania budżetu za rok 2015 rok. 

 

Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Pani Bożena Ziemba 

przedstawiła sprawozdanie z wykonanie budżetu za 2015 rok. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 12  do protokołu. 

 

Radny D.Barański zaznaczył, że na posiedzeniu Komisji Oświaty pytał o wykup obiadów dla 

dzieci w szkole. Następnie zapytał czy Pani Kierownik badała tę sprawę? 

 

Kierownik MZEA odpowiedziała, że jeszcze nie rozmawiała z Panią Dyrektor, ale z tego co wie 

jest ogłoszenie, że dzieci mają zgłaszać do godz. 8
15

. Dodała: „Myślę, że to jest za krótki ten czas. 

Może trzeba to wydłużyć. Może to powinno być do pierwszej przerwy, że jest taka możliwość 

wykupienia obiadu? Będę rozmawiała z Panią Dyrektor żeby była taka możliwość żeby można 

było wykupić obiad do końca pierwszej przerwy.” 

 

Więcej pytań do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Burmistrz B.Pawłowski powiedział, że korzystając z obecności Pani Kierownik chciałby zapytać 

jak kształtuje się nam przyszły rok szkolny, bo to może być taki trochę przełomowy rok szkolny? 

 

Kierownik MZEA odpowiedziała, że przyszły rok kształtuje się źle, ponieważ liczba uczniów 

spadnie i to praktycznie w każdej szkole. Dodała: „Ze wzglądu na to, że jest zniesiony obowiązek 

pójścia do szkoły sześciolatków spadnie również liczba uczniów w szkole podstawowej w 
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Kamieńsku i najprawdopodobniej będzie tylko jedna pierwsza klasa. A dodam, że przez dwa lata 

otwieraliśmy cztery pierwsze klasy. Także liczba dzieci będzie na pewno mniejsza, co będzie się 

wiązało również z mniejszą subwencją oświatową dla gminy.” 

Ponadto Pani Kierownik MZEA poinformowała, że do gimnazjum po raz pierwszy w historii 

pójdą dwie szóste klasy, natomiast odejdą cztery. No i też nie wiadomo czy wszyscy absolwenci 

szkoły podstawowej pójdą do gimnazjum w Kamieńsku, bo tu też jest tendencja, że uczniowie 

wybierają inne gimnazja. 

 

Następnie Burmistrz B.Pawłowski zapytał o przedszkole w Kamieńsku; Jak przedstawia się 

sytuacja w przedszkolu? 

  

Kierownik MZEA B.Ziemba odpowiedziała, że w przedszkolu liczba dzieci rośnie, ponieważ 

najprawdopodobniej sześciolatki zostaną w przedszkolu a nie można w żaden sposób zmusić 

rodziców żeby sześciolatki poszły do pierwszej klasy. Dodała: „Jeżeli sześciolatki zostaną w 

przedszkolu to będzie ciężko z trzytaktami, które pierwszy raz będą chciały iść do przedszkola. 

Wiadomo, że pierwszeństwo mają dzieci, które już wcześniej korzystały z przedszkola, więc na 

pewno będą przyjmowane te, które już chodzą. Jest takie ryzyko, że część dzieci nie będzie 

przyjęta do przedszkola, bo nie rozszerzy się klas.” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zapytał czy w ogóle oddział 3-latków będzie? 

 

Kierownik MZEA B.Ziemba wyjaśniła, że nie ma obowiązku niemniej nabór trwa. Ale czy to 

będzie całe 25 czy to będzie jakaś mieszana grupa to na tę chwilę nie wie. 

 

Burmistrz B.Pawłowski podsumował: „Rozumiem, że jeżeli chodzi o stronę finansową, chociażby 

problem w gimnazjum, jeżeli będzie mniej klas to znaczy, że parę osób będzie do zwolnienia albo 

zmniejszenie etatów. Jeżeli będzie mniej w szkole podstawowej to sytuacja jest podobna patrząc z 

tego punktu widzenia. A patrząc z punktu widzenia dotacji, jeżeli te dzieci nie pójdą do szkoły to 

znaczy w przedszkolu dostaniemy dotację mniejszą o jakieś 250 tys. Jeszcze mam takie pytanie, 

bo szkoła średnia to nie wiemy co będzie trudno nam mówić ile osób przyjdzie, bo tu jest inna 

sytuacja jest tendencja w gimnazjum, że pojawiają się osoby, które idą gdzie indziej. Wiemy, że 

w przedszkolu może być tłok, nie wszyscy będą przyjęci. Natomiast jeszcze mam pytanie jak Pani 

zdaniem wpłynie zmiana w karcie nauczyciela, która lada moment będzie albo już jest 

dyskutowana – chodzi o godziny karciane?”  

 

Kierownik MZEA B.Ziemba odpowiedziała, że na pewno będzie mniej zajęć dodatkowych, które 

były realizowane w ramach godzin karcianych. 

 

Burmistrz B.Pawłowski dodał: „Ja wytłumaczę, co to są godziny karciane, bo może nie wszyscy 

wiedzą... Parę lat temu był pomysł zwiększenia etatów dla nauczycieli (godzin dydaktycznych). 

Po wielu negocjacjach związki z rządem doszli do wniosku, że nie zwiększają godzin w samym 

pensum gdzie się uczy dzieci natomiast 2 godziny w tygodniu w szkole podstawowej i 

gimnazjum, a 1 godz. w szkole ponadgimnazjalnej, nauczyciele mają przepracować na zajęcia 

dodatkowe. Te godziny były przeznaczone w dużej mierze na kółka, na zajęcia sportowe, na 

zajęcia wyrównawcze. W tej chwili wchodzi zmiana w karcie nauczyciela (od września) gdzie 

nauczyciele te 2 godziny nie muszą odpracowywać. Przełoży się to w wielu przypadkach na 

zmniejszenie ilości tych zajęć i jeżeli mówimy o etatach: w szkole podstawowej mamy 35 etatów 

to jest 70 godzin tygodniowo. Tych godzin nie będzie. Może się zdarzyć sytuacja, że trzeba 

będzie robić jakieś godziny dodatkowe i to już będą płatne z budżetu gminy.” 
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Radny F.Stępień zapytał ile jest osób w szkole w wieku emerytalnym, którzy mogliby odejść na 

emeryturę? 

 

Kierownik MZEA oznajmiła, że trudno jest jej w tej chwili odpowiedzieć na to pytanie. Z tego co 

pamięta w styczniu odeszła jedna nauczycielka na emeryturę. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Pani Kierownik za udzielenie informacji i przeszedł 

do punktu 8. porządku obrad. 
 

p u n k t  8 
 

Sprawozdanie Kierownika MOPS z działalności za 2015 rok. 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Anna Kułak przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieńsku w 2015 roku. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 13  do protokołu. 

 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Kierownik MOPS za omówienie zagadnienia,  

zamknął punkt 8. i ogłosił 10 minut przerwy. 

 
/Kierownik MOPS p.Anna Kułak, Kierownik MZEA p.Bożena Ziemba i Pełnomocnik Burmistrza ds. RPA 
p.Grażyna Palka opuściły salę obrad) 
 

Po przerwie (w godz. 9
50 

– 10
00

) Przewodniczący Rady wznowił obrady i przeszedł do punktu 9.  

 

p u n k t  9 
 

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza między 

sesjami. 

 

Burmistrz Kamieńska P. Bogdan Pawłowski zdał sprawozdanie z działalności między XIII i XIV 

sesją w kolejności: 

1. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

2. Sprawozdanie z działalności burmistrza. 

Ad. 1. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania z realizacji uchwał. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 

Ad. 2. 

Burmistrz B.Pawłowski zaznaczył, że w tym miesięcznym okresie od ostatniej sesji podejmował 

szereg czynności dotyczących prowadzonych inwestycji, remontów dróg, spotkań, itd., i o tych 

ważniejszych z punktu widzenia działalności gminy chciałby teraz poinformować. Dodał: „ 

1) Remonty dróg powiatowych; 

Kontaktuję się z wydziałem dróg powiatowych w sprawie remontów dróg – tych doraźnych 

remontów, które są prowadzone (zaklejania dziur, uszczelniania asfaltu). Ze względu na warunki 

pogodowe te roboty były robione częściowo, były remontowane tylko te największe dziury, które 

zagrażały bezpieczeństwu. Również pojawił się znak przystanku w Gałkowicach Starych, więc 
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autobus już może legalnie się zatrzymywać, co dla dzieci jest dużym ułatwieniem. Cały czas 

przedstawiam sytuacje, jeżeli chodzi o stan dróg w Gałkowicach Starych oraz w kierunku 

Pytowic, bo te drogi powiatowe są w bardzo kiepskim stanie. Również jakieś takie drobne rzeczy 

typu zebranie nadmiaru ziemi, które w Gałkowicach się znajduje i ta ziemia blokuje odpływ wody 

i przez to ten asfalt jeszcze bardziej będzie się psuł. Także tego typu rzeczy tutaj robimy.  
 

Ostatnio widziałem pojawili się geodeci na ulicy Wieluńskiej w kierunku Pytowic. Przypomnę, że 

tam mamy zarezerwowane środki w budżecie na dofinansowanie remontu tej drogi (70 tysięcy)      

i Starostwo z tego co pamiętam przeznaczyło kwotę 200 tysiecy na ten remont.  
 

2) Spotkania;  

Wziąłem udział w spotkaniu wójtów w Gidlach w sprawie utworzenia Lokalnej Organizacji 

Turystycznej. Tu za tą organizacją lobbuje wójt Gidel. Gidle są znane z sanktuarium z dużej ilości 

zwiedzających i on widzi taki problem żeby wspólnie poprzez Lokalną Organizację Turystyczną 

(na którą można pozyskać środki, stworzyć biuro, biuro prawdopodobnie byłoby w Radomsku) 

promować turystycznie nasz Powiat Radomszczański. Przypomnę, że w Gminie Kamieńsk też są 

obiekty turystyczne, które są znane jak Góra Kamieńsk czy stadnina koni i też moglibyśmy 

poprzez to stowarzyszenie propagować. Jak zwykle jest w tym jakiś haczyk. Stowarzyszenie 

musiałoby się utrzymać ze składek i przymierzono składki od mieszkańca. W przypadku Gminy 

Kamieńsk byłoby to w granicach półtora tysiąca rocznie, co wg mnie nie jest jakaś ogromna 

kwota. Myślę, że to warto było. Oczywiście musi być uchwała intencyjna dotycząca wstąpienia 

do tego stowarzyszenia. Zawsze możemy się wycofać ze stowarzyszenia, wystąpić, natomiast 

myślę, że warto by było, jeżeli dojdziemy do wniosku, że jest to rzecz dla nas pozytywna żeby to 

zrobić w momencie, kiedy stowarzyszenie będzie powstawać. 

 

3) Chciałem również radnych poinformować, że wrócił z remontu samochód strażacki 

Jelcz do OSP Kamieńsk. Troszkę udało się ten remont przyspieszyć, zrobić go wcześniej, bo 

deklaracje firmy były, że to będzie okres dłuższy(...). To, co było zaplanowane zostało zrobione. 

Modernizacja tego samochodu to 52 tysiące złotych, także jest to koszt spory, ale zakup nowego 

to jest czasami 800 tysiecy, dlatego myślę, że ten samochód jeszcze nam posłuży. 

 

4) Również w tym okresie były prowadzone przygotowania, szkolenia, do programu 500+. 

Wczoraj rozmawiałem z Panią Kierownik MOPS i od jutra jest obowiązek przyjmowania 

wniosków od mieszkańców. Pani Kierownik twierdzi, że jesteśmy przygotowani... 

 

Radny M.Kopcik zapytał czy będą jakieś dodatkowe osoby przyjęte do realizacji tego programu 

500+? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że Pani Kierownik nie widzi potrzeby zatrudniania 

dodatkowej osoby. Dodał: „Na pewno nie będzie tego załatwiać jedna osoba, bo jedna osoba tego 

by nie przerobiła. Szacujemy, że w pierwszym okresie będzie to duże obciążenie dla MOPS-u, 

aczkolwiek już dzisiaj wiadomo, że nie jest tak źle jak to w pierwszym etapie się zapowiadało, 

dlatego że wnioski, które będą składane na drugie dziecko są prostymi wnioskami. Wszystkie 

dzieci, które biorą dzisiaj innego rodzaju świadczenia typu rodzinne automatycznie załapują się 

do tego programu 500 +.” 

 

Radny M.Kopcik zapytał czy nie będzie problemu z pieniędzmi na wypłatę tych świadczeń? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że na razie nie ma tych pieniędzy na koncie gminy. Wnioski 

będą przyjmowane od 1 kwietnia natomiast wypłata świadczenia będzie po tym jak wydana 

decyzja się uprawomocni, czyli po 14 dniach od wydania decyzji. 
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Radny W.Tarnowski zapytał czy ministerstwo przewidziało jakieś dodatkowe oprogramowanie 

dla samorządów w związku z tym programem 500+? 
 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że ministerstwo zasugerowało, że jest program Empatia, 

dzięki któremu można weryfikować, jakie są dochody. Natomiast jakiś takich specjalnych 

programów nie będzie. Następnie przeszedł do kontynuowania sprawozdanie z działalności 

między sesjami, powiedział: 

„Szanowni Państwo, w okresie feryjnym w przedszkolu było trochę remontów (łazienka 

plus dodatkowe drzwi, o których już mówiliśmy dawno).  

Też, jeżeli tylko pogoda pozwala (jest w miarę sucho) odbywają się remonty dróg. Robi to nasz 

Zakład Gospodarki Komunalnej. Już mamy takie drogi, które w tym roku będą już po raz drugi 

remontowane... Staramy się je utrzymać w dobrym stanie. Do wyrównywania tych dziur 

używamy tylko i wyłącznie kamienia, ale to też woda wypłukuje zwłaszcza teraz na wiosnę.. 

Staramy się to na bieżąco robić. Ekipę mamy jedną. Zakład gospodarki w tej chwili pracuje na 

chodniku na ulicy Dolnej i kontynuuje budowę kanalizacji sanitarnej w obrębie 7. także tej roboty 

trochę mają. 
 

Proszę Państwa, wielka prośba też żebyście przekazywali informacje o wypalaniu traw, bo 

pojawił się problem już w święta, że strażacy musieli wyjeżdżać do gaszenia trawy(...).          

Chcę Państwu powiedzieć, że zabieg wypalania jest niepotrzebny, niebezpieczny, nieekologiczny 

i w przypadku złapania osoby jest to zabieg karalny. I tu jest wilka prośba do Państwa żeby w 

jakiś sposób przekonywać tych mieszkańców, którzy próbują to robić żeby tego nie robili. 
 

Następna moja prośba, przypomnę, że tak jak w latach poprzednich w obecnym też chcemy 

pomóc mieszkańcom w zbiórce eternitu. Mieszkańca to nie kosztuje nic. Wypełnia wniosek, 

umawia się z wykonawca (po przetargu jak zrobimy) i ma ten eternit zdemontowany odebrany i 

zutylizowany. Gminę kosztuje to 1% z kosztów ogólnych, bo 99% dofinansowuje nam 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska. 
 

Chciałem również Państwu przypomnieć, że w tych rejonach gdzie nie ma kolektorów, gdzie nie 

ma szans żeby w najbliższym czasie była kanalizacja ściekowa, dofinansowujemy przydomowe 

oczyszczalnie ścieków. Jest to kwota do trzech tysięcy i do 50-ciu procent wartości przydomowej 

oczyszczalni. W praktyce oznacza to, że w połowie gmina płaci za taką przydomową 

oczyszczalnię ścieków. Jest to rzecz bardzo dobra i tańsza niż normalne płacenie za ścieki do 

kolektora, więc to też jest argument warty podkreślenia.” 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 9. i przeszedł do punktu 10. porządku obrad. 
 

p u n k t  10  

Podjęcie uchwał. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zapoznał radnych z następującymi projektami uchwał: 
 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

Burmistrz B.Pawłowski i Skarbnik Gminy omówili zmiany w planie dochodów i wydatków 

zawarte w załącznikach do ww. projektu uchwały, przy czym Skarbnik Gminy poprosiła radnych 

o wprowadzenie jeszcze kilku zmian do przedstawionego projektu uchwały. Powiedziała: 

„Wczoraj przyszły ostateczne kwoty, jeżeli chodzi o subwencje, udziały podatku dochodowego 

od osób fizycznych oraz dotacja na przedszkole, więc mam prośbę żeby tutaj przegłosować 

następujące zmiany:  
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- w rozdziale 75621 paragraf 0010 – udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych –  

zwiększamy plan w dochodach o kwotę 17.211 zł; 

- część oświatowa subwencji ogólnej zwiększamy plan o 13496 zł; 

- dotacja na przedszkola przy szkole podstawowej w Gorzędowie zwiększamy plan o 1235 zł; 

- dotacja na przedszkola zwiększamy plan o 1.465 zł; 

- dotacja na stosowanie specjalnych metod nauki w przedszkolach zwiększamy plan o 8.220 zł. 

Natomiast zmniejszylibyśmy plan dochodów w podatku od nieruchomości od osób prawnych –  

to jest rozdział 75615  paragraf 0310 – o 34.627 zł. 

Jeżeli chodzi o wydatki wprowadzilibyśmy dodatkowo 7.000 zł na monitoring na ujęciu wody we 

Włodzimierzu – rozdział 01010 paragraf 6050. 

Jeżeli chodzi o pierwszą stronę uchwały w paragrafie pierwszym było napisane, że zwiększamy 

plan dochodów budżetu o kwotę 18.300 zł. Teraz po zmianach byłaby to kwota 25.300 zł. 

Wydatki natomiast zwiększamy (po zmianach) o kwotę 260.300 zł; 

- w paragrafie 7. budżet po zmianach będzie wynosił: plan dochodów – 22.883.990,63 zł, 

natomiast wydatki 23.597.990,63 Ulegnie zmianie również kwota wydatków majątkowych i 

będzie to kwota 3.228.000,00 zł.” 

 

Radny F.Stępień przypomniał, że na ostatniej sesji prosił żeby przy kolejnej zmianie w budżecie 

wziąć pod uwagę położenie wyprawy na ścianie na świetlicy w Barczkowicach. W związku z tym 

zaproponował żeby zdjąć po 500 zł z modernizacji na stadionie i z targowicy, zakupić wiaderko 

wyprawy i zrobić tę ścianę. 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że najpierw Pan radny i mieszkańcy prosili żeby tę ścianę 

umalować i ściana została umalowana. Dzisiaj jest prośba o następną rzecz. W związku z tym 

musi zastanowić się czy jest taka potrzeba i czy to zmieni tę ścianę, zwłaszcza, że niektórzy 

mieszkańcy, którzy spożywają tam trunki (których nie powinni tam spożywać) brudzą to i czy 

będzie zrobione w takiej czy w innej formie to będzie to brudzone. Dodał: „Druga rzecz to jest 

taka, że z mojej wiedzy to nie jest inwestycja tylko remont i środki na remont nie muszą być w 

zmianie budżetowej.”  
 

Więcej uwag nie zgłoszono.  
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmiany zgłoszone przez Skarbnik Gminy. 

Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem zmian głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 

zmiany zostały przyjęte jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2016(ze zm.). Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało           

13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIV/136/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 31.03.2016 r. w 
sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.                                                                      Załącznik Nr 15  
 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019; 

Skarbnik Gminy omówiła przedstawiony projekt uchwały uwzględniając już zmiany 

wprowadzone do budżetu w poprzedniej uchwale.  

 

Nie zgłoszono pytań.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzone zmiany. Głosowało 14 radnych.          

„Za” przyjęciem zmian głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania zmiany zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2020. Głosowało 14 radnych.  „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosu. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIV/137/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 31.03.2016 r. w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2020.                                 Załącznik Nr 16 

  

 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r. Miejskiej Biblioteki 

Publicznej im. Marii Konopnickiej w Kamieńsku; 

 

Skarbnik Gminy M.Ozga omówiła ww. projekt uchwały 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2015 r. Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej w 

Kamieńsku. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIV/138/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 31.03.2016 r. w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r. Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Marii 
Konopnickiej w Kamieńsku.                                                                                                    Załącznik Nr 17  

 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kamieńsk na lata 

2016-2018; 

 

Radny W.Wasiński zapytał jak ten Program Wspierania Rodziny będzie finansowany? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że tę uchwałę przygotowała Pani Kierownik MOPS i jeżeli jest 

taka potrzeba to można poprosić Panią Kierownik na sesję żeby udzieliła szczegółowych 

wyjaśnień. Natomiast generalnie to jest tak, że jeżeli wchodzą programy, z których możemy 

skorzystać to zasady są wprowadzane jednolicie w całej Polsce i w kwotach przewidzianych przez 

odpowiednie rządowe programy.  

 

Radny W.Wasiński dodał: „Tu jeszcze mamy zapis, że mogą otrzymać dotacje celowe z budżetu 

państwa. I znowu pytanie, na jakiej podstawie? Czy to od ilości mieszkańców danej gminy 

otrzymamy?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „Uważam, że my robimy rozeznanie tak jak w tych innych 

programach, tak jak robiliśmy teraz do programu 500+. Robimy rozeznanie ile osób może z tego 

programu skorzystać i takie zapotrzebowanie robimy. A później w praktyce oznacza to, że jeżeli 

spożytkujemy (braknie nam już środków) to występujemy jakby o dalszą pulę tych środków i 

mamy uzupełniane. A jeżeli nie wydajemy to rozliczamy i te kwoty oddajemy.”  

 

Następnie radny W.Wasiński zapytał, od czego będzie liczone to 70% dotacji? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że od wydatków na dany program.  
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Radny M.Kopcik zgłosił wniosek: żeby Komisja Rewizyjna zajęła się tym Programem i dokładnie 

go przeanalizowała. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kamieńsk na lata 2016-2018. Głosowało 14 

radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIV/139/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

31.03.2016r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kamieńsk na 

lata 2016-2018.                                                                                                                Załącznik Nr 18  

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą (Obręb Danielów, nr ewid.126/2); 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały powołując się przy tym na opinię radcy 

prawnego, że ze względu na ochronę danych osobowych nie może podać nazwiska dzierżawcy. 

 

Radny M.Kopcik zapytał, jaka jest powierzchnia tej działki? 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik odpowiedział, że jest to działka o powierzchni 0,7 ha. 

 

Radny W.Wasiński zapytał czy te wszystkie działki, co do których są przygotowane dzisiaj 

uchwały wydzierżawia się na cele rolne?.. 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że tak.  

 

Radny W.Kowalski stwierdził, że Rada powinna wiedzieć, komu wydzierżawia się działkę. 

 

Radca prawny p. U.Kowalska-Smuga wyjaśniła, że Rada wyraża zgodę na wydzierżawienie 

nieruchomości. A komu, to już jest sprawa Burmistrza. Dodała: „Taka jest zasada, Rada wyraża 

tylko zgodę.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (Obręb Danielów, 

nr ewid.126/2). Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W 

wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIV/140/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 31.03.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (Obręb 
Danielów, nr ewid.126/2).                                                                                               Załącznik Nr 19 
 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą (Koźniewice, nr ewid. 777 i 778); 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 
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Radny M.Kopcik zapytał, jaka jest powierzchnia tych działek i czy to nie będzie kolidowało z 

działalnością firmy Sante, która wchodzi na tereny Koźniewic?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o powierzchnię to jest to około dwa i pół 

hektara. Natomiast, co do tego czy to nie będzie kolidowało to nie wie, w jakim sensie miałoby 

kolidować, bo na pewno będzie to w obszarze tych dzierżawionych przedtem. 

 

Radny M.Kopcik wyjaśnił, że chodzi o to czy powstająca w obrębie tych ziem w Koźniewicach 

firma nie chciałaby tego dwa i pół hektara wydzierżawić. Dodał: „Jeżeli to się wiąże z 

zatrudnieniem naszych mieszkańców w tej firmie to ja byłbym za tym żeby wydzierżawić tę 

ziemię firmie. Przynajmniej bym wiedział, że przejmie te tereny firma i będą z korzyścią dla 

mieszkańców Miasta i Gminy Kamieńsk. Z tego tytułu mieszkańcy będą mieć prace i będą 

wpływały pieniądze do budżetu gminy.” 

 

Radny F.Stępień zapytał czy radni mogą dowiedzieć się, kto obecnie chce dzierżawić te działki? 

Dodał: „Kiedyś to była karteczka napisana przez człowieka, który się zwracał o dalszą dzierżawę, 

to się dołączało do uchwały... 

 

Radca prawny U.Kowalska-Smuga wyjaśniła, że jeżeli ktoś zwraca się z wnioskiem to znaczy, że 

wyraża zgodę na ujawnienie swoich danych. 
 

Radny F.Stępień zapytał czy to znaczy, że teraz nikt się nie zwrócił tylko Rada ma głosować żeby 

przedłużyć? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że osoba wystąpiła o dzierżawę, jako tereny rolne.  

 

Przewodniczący Rady J.Kozik dodał: „Zwrócił się mieszkaniec, ale proszę Państwa, Pani 

mecenas proszę wyjaśnić... No jest ochrona danych osobowych, czyli jakbyśmy to podanie 

dołączyli to też byśmy mieli zamazane dane tej osoby, imię nazwisko adres?.. 

 

Radca prawny U.Kowalska-Smuga odpowiedziała, że tak.  
 

Następnie wywiązała się dyskusja, co do tego czy osoba ubiegająca się o dalszą dzierżawę gruntów 
powinna być anonimowa, a także czy powinno się wziąć pod uwagę chęć wydzierżawienia tych 
terenów przez nowo powstającą firmę. 

 

Przewodniczący Rady przerwał dyskusję. Zaznaczył, że jest uchwała i Rada musi ją 

przegłosować. Następnie o zabranie głosu poprosił Burmistrza Kamieńska Pana Bogdana 

Pawłowskiego. 
 

Burmistrz B.Pawłowski podkreślił, że nie rozumie w czym tu jest problem i skąd ta dyskusja. 

Zaznaczył, że osoba wystąpiła o dzierżawę działek, które do tej pory dzierżawiła (miała to 

wydzierżawione pod produkcję rolną) i nie ma żadnych przeciwwskazań żeby dalej to dzierżawiła 

– stąd ta uchwała. Niemniej, jeżeli Państwo radni uważają, że nie powinna być dzisiaj głosowana 

ta uchwała to jest gotów ją wycofać, ale trzeba mieć na uwadze, że może to mieć negatywne 

skutki dla mieszkańca w przypadku, gdy opłacał od tego KRUS. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik dodał: „Domyślam się, że jest to osoba, która pewnie posiłkuje się 

KRUSE-m, opłaca KRUS, jest ubezpieczona, także nie idźmy w te stronę... Nie będę tutaj 

cytował klasyka, ale decydujmy albo stajemy za pewną korporacją i odpuszczamy albo dajemy tej 

osobie środki do życia, ponieważ jestem przekonany o tym, że jest to osoba, która na podstawie 
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tej ziemi opłaca sobie KRUS i z tego prawdopodobnie żyje. Takie jest moje zdanie. Państwo 

mogą mieć inne zdanie. Będzie głosowanie, o ile Pan Burmistrz zostawi tę uchwałę, nie wycofa 

jej. Każdy ma swój głos i będzie z tego rozliczany.” 

 

Radna A.Grządzielska-Deska zaznaczyła, że jest zdania żeby przedłużyć tę dzierżawę. Dodała: 

„Padło stwierdzenie, że firmie może to być potrzebne. Firma podpisała umowę na 30 lat, więc 

również dobrze za 3 lata, jeżeli ta działka będzie im potrzebna. Natomiast, jeżeli dotychczasowy 

dzierżawca do tej pory dobrze dbał o tę ziemię, dlaczego mamy mu nie przedłużyć? Takie jest 

moje zdanie.” 

 

Następnie głos zabrał Radny D.Barański i powiedział: „Ja tylko chciałem powiedzieć, że nie 

dbajmy tak bardzo o tę firmę. Czy będzie potrzebne czy nie będzie? Trudno. Ale jeszcze jedno... 

Czy ten dotychczasowy dzierżawca jak będzie to dzierżawił przez trzy lata, sześć, dziewięć, ma 

prawo pierwokupu?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „Nie ma żadnego prawa pierwokupu.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (Koźniewice,        

nr ewid. 777 i 778). Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W 

wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIV/141/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 31.03.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą 
(Koźniewice, nr ewid. 777 i 778).                                                                                            Załącznik Nr 20 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą (Obręb Szpinalów, nr ewid. 450); 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (Obręb Szpinalów, 

nr ewid. 450). Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W 

wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIV/142/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 31.03.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (Obręb 
Szpinalów, nr ewid. 450).                                                                                                       Załącznik Nr 21 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego w budynku położonym w 

Kamieńsku, ul. B.Głowackiego 3 na okres 10 lat; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. Wyjaśnił, że to jest budynek byłej policji    

i zgłosili się Państwo, którzy prowadzą prywatne przedszkole w Piotrkowie Trybunalskim i 

chcieliby ten budynek wydzierżawić na prywatne przedszkole. Obejrzeli wielkość lokali, 

rozmieszczenie lokali, odpowiada im to i chcieliby to wydzierżawić. Dodał: „Ale żebyśmy się 

dobrze zrozumieli, bo to wyrażenie zgody nie oznacza, że będzie dzierżawa. To, że ci Państwo 

wystąpili o to i na tę chwilę im ten budynek odpowiada to nie znaczy, że oni to wydzierżawią(...)” 
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Radca prawny U.Kowalska-Smuga wyjaśniła, że Rada na ten moment wyrazi zgodę na 

wydzierżawienie a nie na zwolnienie z przetargu. Także tutaj będzie obowiązywał nadal tryb 

przetargowy.  

 

Radny W.Wasiński zapytał: „Co jeżeli to pomieszczenie przerobimy na przedszkole i po 10 latach 

stwierdziliby, że im się nie opłaca? Czy ten budynek po przeróbkach będzie się do czegoś 

nadawał?” 

 

Radca prawny U.Kowalska-Smuga wyjaśniła, że to jest kwestia umowy. 

 

Radny F.Stępień zapytał czy to będzie tylko tam gdzie była policja? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że tak.  

 

Radny D.Barański zapytał czy Pan Burmistrz uważa, że tam jest wystarczająco miejsca na 

przedszkole? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że nie jest tutaj rolą burmistrza ocenianie czy ten lokal 

nadaje się na przedszkole czy nie, bo się na tym nie zna. Dodał: „Jeżeli ktoś wystąpi o 

przedszkole i są odpowiednie władze jak kuratorium, sanepid, itd. i stwierdzą, że zostały 

spełnione warunki... Jeżeli oni widzą, że jest taka możliwość, że ten budynek im na to 

odpowiadała z całymi minusami tego budynku, (bo lokalizacja tego budynku nie jest super) to my 

im mamy mówić tak czy tak?.. Poza tym, to co Pani mecenas powiedziała, jest to w trybie 

przetargowym, więc może, jeżeli ogłosimy, że jest przetarg na taki lokal to może się ktoś inny 

zdecyduje i będzie chciał to wydzierżawić...  
 

/gwar na sali obrad i polemika/ 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poprosił o merytoryczną dyskusję, następnie głos oddał Panu 

radnemu Dariuszowi Barańskiemu. 

 

Radny D.Barański zaznaczył, że w trosce o dobro tych małych dzieci chciałby wiedzieć czy 

Urząd będzie sprawował nad tym jakąś kontrolę? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że nie. Dodał: „Proszę Państwa ja myślę, że 

funkcjonujemy w Państwie, które ma odpowiednie instytucje, które za coś odpowiadają. Ja nie 

mogę iść do tego lokalu i powiedzieć, że ja jestem Pan Burmistrz i sprawdzam i np. według mnie 

zlewy są brudne, bo od tego jest sanepid. Albo, że grupy są za małe czy za duże, czy mają za mało 

zabawek czy za dużo, bo od tego jest kuratorium...  

 

Radny D.Barański dodał: „Nie pod tym kątem było moje pytanie. Chodzi mi o to żeby np. tam nie 

było jakieś przemocy czy czegoś w tym rodzaju. A czy zlew jest brudny, to sanepid niech 

zamyka, to mnie to nie interesuje.” 

 

Radny M.Kopcik zauważył, że jak już było mówione będzie przetarg i może się okazać, że wygra 

ktoś inny i będzie inna działalność. Na razie jest, że przedszkole a może będzie coś innego. 

Dodał: „Niech ktoś wchodzi i robi, bo to będzie nam niszczeć. Ale tą sprawą niech się zajmie 

burmistrz. Kompetencja to jest burmistrza niech się burmistrz zajmie.” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania. Poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego             
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w budynku położonym w Kamieńsku, ul. B.Głowackiego 3 na okres 10 lat. Głosowało 14 

radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIV/143/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 31.03.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego w budynku położonym w Kamieńsku, ul. 
B.Głowackiego 3 na okres 10 lat.                                                                                           Załącznik Nr 22 

 

W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 8.      

i przeszedł do punktu 9. porządku obrad. 

p u n k t  9 
 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny F.Stępień powiedział, że zgłasza wniosek o znak w Szpinalowie, o którym mówił wcześniej 

przy sprawozdaniu przewodniczącego komisji bezpieczeństwa. Dodał: „I powtórzę: naprawa 

wentylacji w Barczkowicach i położenie tej ściany kamyczkiem. I jeszcze taka prośba; jak są takie 

uroczystości jak np. w tym roku Wielkanoc, groby kombatantów – wstyd. Ludzie przyjeżdżali z 

zewnątrz zapalić znicz a tu porozwalane znicze, brud.” 

 

Radny M.Kopcik zapytał jak na dzień dzisiejszy wygląda sprawa firmy Sante? Co jest zrobione, 

jak się sprawy posunęły? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że jest równany teren, tam gdzie były zachwaszczenia były 

wycinane drzewa, są postawione budynki socjalne dla pracowników (budynki kontenerowe). 

Ponadto firma deklaruje, że zostały podjęte działania w celu doprowadzenia wody. Zwrócili się 

także z prośbą o spotkanie w świetlicy z mieszkańcami w celu przekazania informacji o zakupie 

ziemi (chcą jeszcze kupować ziemie od osób prywatnych). 

 

Następnie radny M.Kopcik zapytał czy były już rekrutacje do pracy w firmie? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że na spotkaniu z mieszkańcami przedstawiciele firmy 

przekazali informacje, jakich ludzi potrzebują, zostawiali wizytówki namiary żeby osoby 

zainteresowane mogły się kontaktować.  

 

Radny M.Kopcik dodał: „Czyli jest nadzieja, że w tym roku wejdą?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że ta firma definitywnie już weszła. Ma zamówione sadzonki, 

które będą przywożone około 15 kwietnia. Te sadzonki będą przesadzane z małych pojemniczków 

w większe pojemniczki. Ostatnio mówi się też o malinach i o borowinie. Dodał: „Z tego co mi 

przekazali przedstawiciele firmy firma chciała tak dużą ilość żeby tu zagospodarować, że nie są w 

stanie tego przerobić i musieli z części tego zrezygnować, bo wiedzą, że mają określone moce 

przerobowe. – Mówię – firma się pojawiła w terenie, działa. Jeżeli są takie potrzeby kontaktuje się 

ze mną z mieszkańcami z Panią Sołtys. Myślę, że te nabory są prowadzone. Rozmawiałem z 

mieszkańcami, którzy wyrażają chęć do pracy. Co z tego wyniknie? Nie wiem.” 

 

Radny W.Wasiński zapytał, jakich potrzebują pracowników? 

 

Sołtys Koźniewic A.Miśkiewicz odpowiedziała, że w tej chwili kobiety. 
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Radny M.Kopcik zapytał czy na ulicy Sikorskiego były jakieś konsultacje z mieszkańcami w 

sprawie wycinki i czy w ogóle Pan Burmistrz planuje tam przycinać te drzewa przy pasie zieleni od 

cmentarza?  

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że zastanawia się, co tam zrobić. 

 

Radny M.Kopcik dodał: „Następna sprawa, jeśli chodzi o asfalt przy Panu Grylu? Tutaj jest 

potężna kałuża... 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że było na Komisji ma zapisane. 

 

Radny F.Stępień zapytał czy zostało wysłane pismo o te śmieci przy tej drodze wojewódzkiej? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że na pewno było dzwonione w tej sprawie natomiast czy 

wyszło pismo musi zapytać. 

 

Radny S.Górny zapytał jak przedstawia się sprawa drogi na Hucie Porajskiej do Napoleonowa? Bo 

tam w dalszym ciągu nie robią nic.  

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „Proszę Państwa, pamiętacie Państwo w ub. roku po wielu 

problemach udało mi się spotkać z Panem Wójtem w terenie. Przejechaliśmy teren, zobaczyliśmy 

jak to wygląda, zgodziliśmy się, że droga jest do remontu. Pan Wójt Drozdek powiedział, że z 

drogi korzystają w dużej mierze mieszkańcy gminy z Kamieńsk, dlatego sugestia była żeby 

partycypować w kosztach. Nie wiem, jakie były koszty, bo Pan Wójt obiecał, że kosztorys dostanę 

na tę drogę, ale do mnie nie dotarł. W każdym razie ustnie było przekazane, że materiał plus 

tyczenie byłoby po stronie gminy Kamieńsk a samo rozłożenie destruktu byłoby po stronie gminy 

Wola Krzysztoporska. Pan Wójt przeliczył, wyszło mu 70 tys. później wyszło 75 tys., bo jeszcze 

chciał geodetę do tego. Mówię nie ma problemu. Państwu przekazałem te informacje, znalazłem 

pieniądze w budżecie, Państwo te pieniądze zatwierdzili, wystapilismy do Pana Wójta.. Pan Wójt 

trochę czekał później podpisaliśmy porozumienie na wyremontowanie i przekazanie tych środków. 

Po pewnym, czasie Pan Wójt do mnie zadzwonił, że weszli geodeci żeby to wytyczyć i okazało się, 

że droga jest przesunięta w inne miejsce (tam gdzie rosną drzewa i tam gdzie jest usypany wał 

ziemi). W związku z tym w miesiącu listopadzie nie udało się tego zrobić i umówiliśmy się, że 

będzie szukał rozwiązań w tym roku... Czekam na rozwiązanie techniczne, bo to nie jest tylko 

kwestia finansów, ale również rozwiązań technicznych jak to zrobić i za jakie pieniądze. Bo na 

pewno za większe pieniądze niż było planowane w tamtym roku. I na takim to jest etapie. Ja wiem, 

że droga jest skandaliczna. Przyjeżdżają do mnie mieszkańcy i też pytają, ja wyjaśniam.” 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady J.Kozik i powiedział, że na posiedzeniu komisji 

planowania była dyskusja na temat wysokości diet strażaków i jest taka prośba do Pana Burmistrza 

– taki wniosek – o podniesienie troszeczkę tej stawki. Dodał: „To jest 8, 60 zł i to chyba było od 

dziesięciu lat nie ruszane (może się mylę, ale ta kwota była ustalona za kadencji Pana Grzegorza 

Turlejskiego). I tutaj dyskutowaliśmy odnośnie prośby o rozpatrzenie możliwości troszeczkę 

podniesienia w związku z rozszerzeniem tych zadań bojowych - mówię tu o trasie i udzielania się 

w pomocy drogowej.” 

 

Radny M.Kopcik zaproponował żeby skonfrontować z innymi gminami, jakie u nich mają stawki. 

 

Radny F.Stępień dodał: „Ale po co? Naszym trzeba dać i już.” 
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Burmistrz B.Pawłowski zwrócił się do Pani radcy i zapytał w czyjej kompetencji jest żeby podnieść 

diety strażakom?  

 

Radca prawny U.Kowalska-Smuga wyjaśniła, że trzeba sprawdzić przepisy, bo poprzednio była to 

kompetencja Rady, ale teraz musiałaby ustalić, bo skoro to już 10 lat minęło to mogło się zmienić. 

 

Burmistrz B.Pawłowski dodał: „Powiem, że strażacy czasami się do mnie z jakimiś potrzebami 

zwracają. Ostatnio z samochodem się zwrócili i znalazły się 52 tysiące złotych, a jakby było 

potrzeba 62 tysiące to też by się znalazło. Natomiast ten paragraf jest tam określony i miejmy tą 

świadomość, że jak będziemy go rozszerzać to musimy z czegoś zabrać, bo pieniądze są jakie są. 

Jakiś czas temu problem był, myśmy to analizowali z Panią Skarbnik jak to wygląda w innych 

gminach żeby były porównywalne żeby to też uczciwie było w stosunku do innych strażaków. 

Mam nadzieję, że nikt nie jeździ po to żeby brać dietę. Moje zdanie jest takie, że należałoby dietę 

zróżnicować, a z tego co pamiętam to u nas nie jest zróżnicowana, jeżeli chodzi o szkolenia a 

wyjazdy bojowe. Dla mnie wyjazd bojowy jest trudniejszy dla strażaka i niebezpieczny, więc 

myślę, że tutaj zróżnicowanie bym widział. Natomiast nie wiem w czyjej to jest w tej chwili 

kompetencji? Jeżeli jest w mojej to na pewno głuchy na prośby strażaków w tym przypadku nie 

będę.”   

 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 9. i przeszedł do punktu 10. porządku obrad.  

 

p u n k t  10 

Sprawy różne. 

 

Sołtys Sołectwa Barczkowice p. Zbigniew Dworzyński, jako Prezes OSP w Kamieńsku, 

podziękował Panu Burmistrzowi i Radzie Miejskiej za sfinansowanie remontu ciężkiego bojowego 

samochodu marki JELCZ, który będzie służył nie tylko mieszkańcom Gminy Kamieńsk, ale 

również osobom spoza gminy, bo OSP Kamieńsk jest w Krajowym Systemie Ratowniczo-

Gaśniczym. Dodał: „1 maja organizujemy akcję znaczek i tam w ramach takich podziękowań 

poczęstujemy wszystkich zupą grochówką czy herbatą. To tyle z mojej strony i jeszcze raz 

dziękuję.” 

 

Przewodniczący Rady zaapelował do radnych o składanie oświadczeń majątkowych. Przypomniał, 

że termin składania tych oświadczeń upływa 30 kwietnia br. i każdy z Pań i Panów radnych jest 

zobowiązany takie oświadczenie w tym terminie złożyć.  

Ponadto Przewodniczący Rady, w imieniu całej Rady, złożył kondolencje Panu radnemu 

Wojciechowi Tarnowskiemu z powodu śmierci ojca. Poinformował, że uroczystości pogrzebowe 

odbędą się w sobotę (27 lutego) o godz. 13-tej w Chrzanowicach, po czym nastąpi przewiezienie 

ciała do Kamieńska. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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p u n k t  11 

Zakończenie obrad. 

  

Przewodniczący Rady Jarosław Kozik podziękował radnym i zaproszonym gościom za przybycie 

i udział w sesji. Zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam XIV Sesję Rady Miejskiej 

w Kamieńsku VII kadencji.” 

 

 


